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Geleidelijnen Bogaardplein 

Via contacten met bewoners, het buurtpreventieteam Muziekbuurt en inmiddels wederom via de 
sociale media wordt er aandacht gevraagd voor de geleidelijnen op het Bogaardplein.

Waren deze in eerste instantie vergeten aan te leggen is er daarna toch een soort van geleidelijn 
aangebracht. De keien / stenen die hiervoor is gebruikt is helaas niet voor een ieder even duidelijk 
dat deze een geleidelijn moeten voorstellen. 

Vraag je het een willekeurige Rijswijker op het Bogaardplein wordt helaas toch vaak het antwoord 
gegeven dat hiermee een parkeerstrook is aangegeven voor scooters dan wel fietsers. En dat is 
natuurlijk helemaal niet de bedoeling.

Vragen aan de wethouder:

Is de wethouder bekend met het verkeerd gebruik van de geleidelijn op het Bogaardplein,

Is de wethouder bereid om toch nog eens goed naar de mogelijkheden te laten kijken hoe de situatie 
– parkeren naast de geleidelijn – kan worden verbetert/aangepakt waardoor de geleidelijn niet meer 
gebruikt zal gaan worden als parkeervak.

Denk hierbij aan borgen, markering op de bestrating of toch een andere geleidestrook aanleggen 
zoals deze worden gebruikt bij onze OV haltes, langs het stationsperron en bij vele 
voetgangersoversteekplaatsen.

En handhaven op dit soort situatie mag natuurlijk ook maar dan moet het voor een ieder duidelijk 
zijn wat de bedoeling is van een geleidelijn / -strook.

Met dank aan oa mevrouw Van Zeijl ( Buurtpreventieteam Muziekbuurt ) voor het opnieuw onder de 
aandacht brengen!

    


